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In Circles

Picture Description1)

A high-angle shot captures a car navigating a spiral parking structure, framed by a complex network of
metal support beams.

Analysis1)

This photograph captures a dizzying perspective from within a parking structure. The viewer is posi-
tioned high above, looking down into a spiral of descending ramps. A complex network of steel beams
crisscrosses the frame, creating an abstract geometric pattern that both obscures and frames the car
on the upper level. The monochrome palette of grays and whites enhances the architectural detail and
conveys a sense of industrial precision and depth.
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000827 - In Circles

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 12/2012 03/2013 02/2013

Width Height Bits/Color

Original Size 7460 px 5012 px 16

Ratio ca. 1.49 1 —

Exposure 24x36 mm

Location +48.3977, +9.98528

Title (German) Im Kreis

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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    Y 2013-03 | Film 3:2 II | Inside Buildings I | Minster Ulm I | Ulm Center I
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      A high-angle shot captures a car navigating a spiral parking structure, framed by a complex network of metal support beams.
    
    
      Eine Aufnahme aus der Vogelperspektive zeigt ein Auto, das eine spiralförmige Parkstruktur durchfährt, umrahmt von einem komplexen Netzwerk aus Metallträgern.
    
    
      This photograph captures a dizzying perspective from within a parking structure. The viewer is positioned high above, looking down into a spiral of descending ramps. A complex network of steel beams crisscrosses the frame, creating an abstract geometric pattern that both obscures and frames the car on the upper level. The monochrome palette of grays and whites enhances the architectural detail and conveys a sense of industrial precision and depth.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine schwindelerregende Perspektive aus dem Inneren eines Parkhauses ein. Der Betrachter befindet sich hoch oben und blickt in eine Spirale absteigender Rampen. Ein komplexes Netzwerk aus Stahlträgern durchzieht die Fotografie und erzeugt ein abstraktes geometrisches Muster, das das Auto auf der oberen Ebene sowohl verdeckt als auch einrahmt. Die monochrome Farbpalette aus Grau- und Weißtönen verstärkt die architektonischen Details und vermittelt ein Gefühl von industrieller Präzision und Tiefe.
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